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Dnia 28.2.2025r. 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 

Sesja 

 

Protokół Nr 12/2025 

 

XII Sesja Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 26 lutego 2025 roku.  

Miejsce posiedzenia: sala uroczystości noworudzkiego Ratusza, Rynek 1.  

Obrady rozpoczęto 26 lutego 2025 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:38 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Behan     - Przewodniczący Rady Miejskiej  

2. Sylwia Dajczer-Gałczyńska 

3. Zdzisław Druciak 

4. Bogusław Frącek     - Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

5. Konrad Kałwak 

6. Beata Kłossowska-Tyszka 

7. Magdalena Lichwa 

8. Ewa Miś-Krzemińska 

9. Karolina Popiel 

10. Jerzy Pulit      -Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

11. Joanna Sosnowska 

12. Janusz Staniocha 

13. Jarosław Ubik 

14. Regina Wałęsa 

15. Piotr Wróbel 

 

Radni nieobecni: 

1. Zdzisław Druciak 

 

Goście, którzy również uczestniczyli w posiedzeniu:  

1. Marzena Wolińska      - Zastępca Burmistrz Miasta Nowa Ruda   

2. Mariusz Fleszar     - Sekretarz Miasta Nowa Ruda 

3. Sebastian Dominiak      - Skarbnik Miasta Nowa Ruda 

4. Krzysztof Michalak    - Radca Prawny 

5. Łukasz Jarosz     - Naczelnik OR  

6. Marta Krupa      - Naczelnik WOŚ 

7. Aneta Palczak    - Naczelnik MK 

8. Barbara Postrach     - Naczelnik WSO 

9. Leszek Wójcik     - Naczelnik WIS  

10. Agnieszka Żołnierczyk    - Naczelnik WI 

11. Arkadiusz Stelmach    -Kierownik RZP  
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12. Piotr Górnicki    - Zastępca Komendanta Straży Miejskiej  

13. Wojciech Kołodziej    - Prezes CTS  

14. Sławomir Drogoś     - Dyrektor MBP  

15. Grzegorz Niedziela     - Prezes NTBS  

16. Agata Pilarska     - Dyrektor MOK  

11. Krzysztof Czajka    - Rzecznik prasowy 

12. Media  

 

Wyróżniony Gość: 

1. Anna Chorągwicka z Rodzicem   - Stypendystka  

 

1. Otwarcie sesji i powitanie gości. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan – otworzył 12 sesję Rady Miejskiej. 

Powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie – Andrzej Behan - 

stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania 

prawomocnych decyzji. (zał. Nr 1 – lista). 

 

3. Porządek obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan - zapytał radnych i zgromadzonych gości czy są uwagi 

bądź zapytania do proponowanego porządku obrad.  

 

Radny Janusz Staniocha - w imieniu komisji Porządku Publicznego i Komunikacji wnosi o wprowadzenie 

do porządku obrad w punkcie 6. ppkt h ) projektu uchwały zmieniający uchwałę Nr 213/XXVI/04 Rady 

Miejskiej w Nowej Rudzie w sprawie ustalenia zasad i wysokości przyznawania diet dla radnych Rady 

Miejskiej w Nowej Rudzie celem uregulowania potrąceń nieobecności radnych na posiedzeniach łączonych 

bądź odbywających się w tym samym dniu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan - zapytał radnych i zgromadzonych gości czy są uwagi 

bądź zapytania do proponowanego wniosku radnego Janusza Staniochy bądź jeszcze inne poprawki do 

porządku obrad. Wobec braku głosów poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Janusza Staniochy o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 6. ppkt h ) projektu 

uchwały zmieniający uchwałę Nr 213/XXVI/04 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie w sprawie ustalenia zasad 

i wysokości przyznawania diet dla radnych Rady Miejskiej w Nowej Rudzie 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Behan, Sylwia Dajczer-Gałczyńska, Bogusław Frącek, Konrad Kałwak, Beata Kłossowska-Tyszka, 

Magdalena Lichwa, Ewa Miś-Krzemińska, Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, Janusz Staniocha, Jarosław 

Ubik, Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 

BRAK GŁOSU (1) 

Karolina Popiel 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Druciak 

edit błąd: radna Karolina Popiel była „za” przyjęciem poprawki do porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia Porządku obrad sesji. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Behan, Sylwia Dajczer-Gałczyńska, Bogusław Frącek, Konrad Kałwak, Beata Kłossowska-Tyszka, 

Magdalena Lichwa, Ewa Miś-Krzemińska, Karolina Popiel, Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, Janusz 

Staniocha, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Druciak 

 

Rada Miejska w Nowej Rudzie 14 głosami „za” przyjęła porządek obrad w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i powitanie gości.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3. Porządek obrad sesji.  

4. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej.  

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie od dnia 21 stycznia 2025 r. do 

dnia 17 lutego 2025 r.  

 

* goście zaproszeni: p. Anna Chorągwicka, p. Martyna Stelmach oraz p. Mikołaj Legieć  

 

6. Podjęcie uchwał:  

a) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda 

b) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2025 

https://nowaruda.esesja.pl/posiedzenie/827f7174-d35d-4#collapse1
https://nowaruda.esesja.pl/posiedzenie/827f7174-d35d-4#collapse2
https://nowaruda.esesja.pl/posiedzenie/827f7174-d35d-4#collapse3
https://nowaruda.esesja.pl/posiedzenie/827f7174-d35d-4#collapse4
https://nowaruda.esesja.pl/posiedzenie/827f7174-d35d-4#collapse5
https://nowaruda.esesja.pl/posiedzenie/827f7174-d35d-4#collapse5
https://nowaruda.esesja.pl/posiedzenie/146bd853-6f89-4#collapse6
https://nowaruda.esesja.pl/posiedzenie/827f7174-d35d-4#collapse6
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c) w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu terenu górniczego złoża Słupiec-Dębówka w granicach miasta Nowa Ruda 

d) w sprawie odstąpienia od sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Miejskiej Nowa Ruda 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych przy 

ul. Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie  

f) w sprawie likwidacji Filii Szkoły Podstawowej nr 2 im. Janusza Korczaka w Nowej Rudzie   

g) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowej Rudzie i 

ustalenia jej składu osobowego 

h) zmieniająca uchwałę Nr 213/XXVI/04 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie w sprawie ustalenia zasad 

i wysokości przyznawania diet dla radnych Rady Miejskiej w Nowej Rudzie 

7. Interpelacje radnych.  

8. Zapytania radnych.  

9. Sprawy różne.  

10. Zakończenie obrad.  

 

4. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan - zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu z XI Sesji 

Rady Miejskiej w Nowej Rudzie. Wobec braku głosów poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Behan, Sylwia Dajczer-Gałczyńska, Bogusław Frącek, Konrad Kałwak, Beata Kłossowska-Tyszka, 

Magdalena Lichwa, Ewa Miś-Krzemińska , Karolina Popiel , Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, Janusz 

Staniocha, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Druciak 

  

Rada Miejska przyjęła bez uwag protokół z XI sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie od dnia 21 stycznia 

2025 r. do dnia 17 lutego 2025 r. 

 

https://nowaruda.esesja.pl/posiedzenie/827f7174-d35d-4#collapse11
https://nowaruda.esesja.pl/posiedzenie/827f7174-d35d-4#collapse12
https://nowaruda.esesja.pl/posiedzenie/827f7174-d35d-4#collapse13
https://nowaruda.esesja.pl/posiedzenie/827f7174-d35d-4#collapse14
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan - zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania 

odnośnie Sprawozdania Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie od dnia 21 stycznia 2025 

r. do dnia 17 lutego 2025 r. Wobec braków głosów poddał je pod głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie od dnia 21 stycznia 2025 r. do 

dnia 17 lutego 2025 r. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Behan, Sylwia Dajczer-Gałczyńska, Bogusław Frącek, Konrad Kałwak, Beata Kłossowska-Tyszka, 

Magdalena Lichwa, Karolina Popiel, Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, Janusz Staniocha, Jarosław Ubik, 

Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Miś-Krzemińska 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Druciak 

edit błąd: radna Ewa Miś – Krzemińska była „za” przyjęciem Sprawozdania Burmistrza Miasta z realizacji 

uchwał oraz prac w okresie od dnia 21 stycznia 2025 r. do dnia 17 lutego 2025 r. 

 

Rada Miejska przyjęła bez uwag Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w 

okresie od dnia 21 stycznia 2025 r. do dnia 17 lutego 2025 r. 

 

* goście zaproszeni: p. Anna Chorągwicka, p. Martyna Stelmach oraz p. Mikołaj Legieć 

 

Nastąpiło uroczyste wręczenie Stypendium Burmistrza Miasta Nowa Ruda.   

 

Pani Marzena Wolińska – cyt. „ Kochana Aniu Burmistrz przyznał Ci Stypendium Sportowe ”. Odczytano 

treść wyróżnienia.   

 

Zasłużone brawa.  

 

Mama – podziękowała za docenienie i poprosiła o trzymanie kciuków za małą Anię z Nowej Rudy, która 

może kiedyś zdobędzie tytuł Mistrzyni Polski.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Behan poinformował, że pozostałe Dyplomy dla stypendystów, 

nieobecnych  podczas 12 sesji Rady Miejskiej zostaną wręczone w najbliższym czasie w dogodnej sytuacji 

do jakiej dojdzie.   
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6. Podjęcie uchwał: 

 a) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda 

 

Pan Sebastian Dominiak – Skarbnik Miasta – przedstawił, iż w związku z art. 231 ust. 1 ustawy o finansach 

publicznych konieczne jest, dokonanie zmian w treści załącznika: 

1. nr 1 uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej miasta Nowa Ruda, poprzez 

wprowadzenie zmian będących następstwem: 

1. dostosowania wartości w kolumnie roku 2025 do wprowadzanych zmian w budżecie na rok 

2025 zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej na dzień  

2. zmniejszenia przychodów w roku 2025 na łączną kwotę 3 400 000,00 zł w zakresie 

z planowanej emisją obligacji komunalnych, które miały finansować wydatki majątkowe. 

3. zmniejszeniem zakładanych rozchodów w roku 2043 w rezultacie zmniejszenia 

przychodów. 

4. zmniejsza się deficyt budżetu o kwotę 3 342 818,28 zł z kwoty 16 296 685,08 zł do kwoty 

12 953 866,80 zł w związku ze zmniejszeniem przychodów. 

5. zmniejszenie rozchodów w roku 2025 na kwotę 57 181,72 zł w związku z umorzeniem 

pożyczki z WFOŚiGW. 

6. Zaktualizowanie kolumny wykonanie za rok 2024 do wykonania wykazanego 

w sprawozdaniach za rok 2024. 

7. Zmiana wartości wynikających z w/w przyczyn w pozycji: 

a. 2.1.3 wydatki na obsługę długu, 

b. 2.1.3.2 odsetki wyłączone z limitu spłaty zobowiązań (art. 243) z tyt. zobowiązań 

zaciągniętych na wkład krajowy. 

c. 5 Rozchody budżetu, 

d. 6 Kwota długu, 

e. 5.1.1.2 Kwota przypadających na dany rok wyłączeń (art. 243 ust. 3a - udział 

własny). 

2. nr 2 uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej miasta Nowa Ruda, zmienia się plan 

wydatków dla przedsięwzięć, pn.: 

1. Razem przeciwko zmianom klimatu 

2. Termomodernizacja i wymiana źródeł ciepła w zabytkowych obiektach edukacyjnych 

i opiekuńczo-mieszkalnym w gminach Partnerstwa Noworudzko – Radkowskiego 

3. Zmiana funkcji pogórniczych obszarów w Nowej Rudzie - zagospodarowanie turystyczne 

Góry Świętej Anny w Nowej Rudzie 

4. Zmiana funkcji pogórniczych obszarów w Nowej Rudzie na zielone obszary transformacji 

miejskiej - Kościuszki/Krańcowa 

5. Transformacja energetyczna budynków mieszkalnych w celu ograniczenia niskiej emisji 

w obszarze ZIT WOF – projekt partnerski 

6. Renowacja zwiększająca efektywność energetyczną budynków infrastruktury publicznej 

w Gminie Miejskiej Nowa Ruda 
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7. Adaptacja budynku po szkole przy ul. Fredry na Miejski Środowiskowy Dom Samopomocy 

w Nowej Rudzie 

8. Odbudowa drogi ul. Węglowa Wola kilometrażu 0+000-1+582 (podódź wrzesień 2024). 

3. nr 3 uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej miasta Nowa Ruda, poprzez 

zaktualizowanie objaśnień wynikających z wprowadzanych zmian w budżecie na rok 2025 według 

stanu na dzień  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo Budżetowej – Piotr Wróbel - Komisja Gospodarczo – Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Behan, Sylwia Dajczer-Gałczyńska, Bogusław Frącek, Konrad Kałwak, Beata Kłossowska-Tyszka, 

Magdalena Lichwa, Ewa Miś-Krzemińska, Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, Janusz Staniocha, Jarosław 

Ubik, Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karolina Popiel 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Druciak 

 

Uchwała Nr 94/XII/25 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda 

 

 b) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2025 

 

Pan Sebastian Dominiak – Skarbnik Miasta – w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2025r. 

Kwotą: 

1. 
  

4 641 169,35 – Zwiększa się plan dochodów i wydatków, w tym:  
1) 

 
1 556 908,00 – Remont ul. Niepodległości w Nowej Rudzie finansowany środkami z Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg. Planowany remont w założeniu ma objąć drogę na odcinku 1,423 

km. Remont zostanie w całości sfinansowany z środków RFRD.  
2) 

 
1 303 634,00 – Odbudowa drogi ul. Stara Osada w kilometrażu 0+000-0+600 (powódź wrzesień 2024). W 

związku z decyzją Ministra Finansów nr MF/FG5.4143.3.7.2025.MF.468 

(nr wewnętrzny MF020) z dnia 6 lutego 2025 r. Wojewoda Dolnośląski poinformował, że 

Gmina Miejska Nowa Ruda otrzyma dotacje na w/w zadanie inwestycyjne. 
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3) 

 
19 335,60 – Modernizacja infrastruktury oświetleniowej w Gminie Miejskiej Nowa Ruda. Zadanie 

polegające na wymianie opraw oświetleniowych (zrealizowane od 09.2024 do 02.2025), 

zostało zakończone. Inwestycja jest współfinansowana ze środków Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych. Kwota zwiększenia wynika z udziału Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych w finansowaniu zadania (80/20).  
4) 

 
158 880,75 – W związku z pismem Wojewody Dolnośląskiego Nr FB.BP.3111.55.2025.DK z dnia 12 

lutego 2025 roku na realizację rządowego programu „Dofinansowanie wynagrodzeń w 

postaci dodatku motywacyjnego oraz kosztów składek od tych wynagrodzeń pracowników 

zatrudnionych w samorządowych instytucjach opieki nad dziećmi w wieku do lat 3 na lata 

2024-2027”.  
5) 

 
218 940,00 – Zgodnie z Zarządzeniem Burmistrza Miasta Nowa Ruda Nr 11/2025 z dnia 9 stycznia 2025 

roku do zamiany ze Spółką AGROREG zostały przeznaczone działki gminne położone w 

rejonie ul. Kłodzkiej Obr. 7, AM 16, dz. nr 1/228, 1/235. W ramach zamiany do zasobu 

gminnego zostaną przyjęte działki w obrębie ul. Spacerowej Obr. 8, AM 3, dz. nr 24/1 oraz 

24/2.  
6) 

 
12 000,00 – Dotacja w ramach Programu Wsparcia Rad Seniorów na Dolnym Śląsku na realizację 

projektu pt. „Noworudzkie Dni Seniora”.  
7) 

 
42 230,00 – W związku z nienależnie pobranymi świadczeniami przez MOPS, celem odprowadzenia 

do Urzędu Wojewódzkiego we Wrocławiu.  
8) 

 
70 408,00 – Zgodnie z pismem Wojewody Dolnośląskiego Nr BZ-OLL.3146.60.2025.JB z dnia 25 

lutego 2025 roku zapewnienie finansowe w związku z powodzią na remont ul. Dworskiej 

20.  
9) 

 
9 200,00 – Wsparcie Odnawialnych Źródeł Energii w Gminie Miejskiej Nowa Ruda – 

z przeznaczeniem na uzyskanie pozwolenia na przyłącza do sieci fotowoltaicznej.  
10) 

 
1 700,00 – W związku z wycinką drzew na terenie Gminy Miejskiej Nowa Ruda zgodnie z ustawą o 

ochronie środowiska.  
11) 

 
286 006,00 – W związku z rozliczenie kosztów inwestycyjnych pt.”Modernizacja targowiska miejskiego 

w Nowej Rudzie” – tytułem podatku VAT. Środki przeznacza się na wydatki wynikające z 

rocznej korekty rozliczenia podatku VAT za rok 2024 oraz prowizji za wykonanie przez 

firmę Deloitte usługi w w/w zakresie.  
12) 

 
961 927,00 – W związku z wnioskiem Wojewody Dolnośląskiego nr 85/02.4143.4.2025.WZF-A, 

zaakceptowanym przez Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji 5 lutego 2025 roku 

- zapewnienie finansowe w związku z powodzią na odbudowę drogi ul. Węglowa Wola w 

kilometrażu 0+000+1+582. 

2. 
  

17 167 520,16 – Zmniejsza się plan dochodów i wydatków, w tym:  
1) 

 
2 180 306,49 – Termomodernizacja i wymiana źródeł ciepła w zabytkowych obiektach edukacyjnych i 

opiekuńczo-mieszkalnych w gminach Partnerstwa Noworudzko-Radkowskiego.  
2) 

 
6 972 955,20 – Renowacja zwiększająca efektywność energetyczną budynków infrastruktury publicznej w 

Gminie Miejskiej Nowa Ruda.  
3) 

 
5 396 758,47 – Adaptacja budynku po szkole przy ul. Fredry na Miejski Środowiskowy Dom 

Samopomocy w Nowej Rudzie. 
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4) 

 
2 617 500,00 – Transformacja energetyczna budynków mieszkalnych w celu ograniczenia niskiej emisji w 

obszarze ZIT WOF – projekt partnerski. 

3. 
  

828 641,34 – Przeniesienie planu w ramach wydatków, zgodnie z punktem 3 uzasadnienia 

tabelarycznego. Przeniesienia wynikają z bieżących potrzeb jednostek. W tym 

rozdysponowano rezerwę kryzysową w wysokości 235 000,00 zł na zadania związane z 

usuwaniem skutków powodzi z września 2024, w sposób następujący: 

- 120 000,00 zł – na odbudowę drogi ul. Węglowa Wola , 

- 65 000,00 zł – na odbudowę drogi ul. Stara Osada w kilometrażu 0+000-0+600, 

- 50 000,00 zł – na odbudowę drogi ul. Graniczna w kilometrażu 0+000-0+240. 

4. 
  

3 400 000,00 – Zmniejszenie przychodów i wydatków. Zmniejszenie związane jest z rozłożeniem w 

czasie realizacji zadań inwestycyjnych w kolejnych latach.  

5. 
  

57 181,72 – Zmniejszenie rozchodów i zwiększenie wydatków. W związku z umorzeniem pożyczki 

z WFOŚiGW na realizację w 2019 programu pn." Ograniczenie niskiej emisji na obszarze 

województwa dolnośląskiego Edycja II - miasto Nowa Ruda III ETAP. 

6. 
   

– Dokonuje się zmiany załącznika nr 6 i 7 do budżetu miasta na rok 2025. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo Budżetowej – Piotr Wróbel - Komisja Gospodarczo – Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2025 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Behan, Sylwia Dajczer-Gałczyńska, Bogusław Frącek, Konrad Kałwak, Beata Kłossowska-Tyszka, 

Magdalena Lichwa, Ewa Miś-Krzemińska, Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, Janusz Staniocha, Jarosław 

Ubik, Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Karolina Popiel 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Druciak 

 

Uchwała Nr 95/XII/25 

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2025 

 

 c) w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu terenu górniczego złoża Słupiec-Dębówka w granicach miasta Nowa Ruda 
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Pan Arkadiusz Stelmach – Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego – zostały przedstawione 

dwa projekty uchwał, jeden o odstąpieniu od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu terenu górniczego złoża Słupiec-Dębówka w granicach miasta Nowa Ruda 

drugi w sprawie odstąpienia od sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Miejskiej Nowa Ruda. Główna esencja od odstąpienia i prace 

przed filarem ochronnym, które zostały przed Placem Dębówka ustalone mogą spowodować uciążliwość 

dla mieszkańców i to jest główny powód odstąpienia od tych dwóch projektów uchwał.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo Budżetowej – Piotr Wróbel – w uzasadnieniu do przedłożonego 

projektu uchwały jest zawarta cała 5 letnia procedura. Rada Miejska w Nowej Rudzie w 2020 roku 

przystąpiła do opracowania miejscowego Planu. W poprzedniej kadencji dwie komisje tj. Komisja 

Gospodarczo – Budżetowa oraz Komisja Zdrowia i Ekologii wielokrotnie spotykały się z inwestorem, który 

przedłożył 3 koncepcje Planu. Na każdą z tych koncepcji nie było zgody ze strony radnych. W bieżącej 

kadencji 3 komisje opiniowały ponownie ten projekt. W dalszym ciągu nie ma zgody na to, aby w tak 

bliskim sąsiedztwie zabudowań pozwolić inwestorowi na prowadzenie tam przedstawionych rozwiązań. 

Nie udało się wypracować wspólnie z inwestorem kompromisu, który pogodziłby oczekiwania inwestora z 

oczekiwaniami mieszkańców. Zgoda na każdy z tych wariantów mogłoby spowodować pogorszenie się  

warunków mieszkalnych dla obywateli oraz spowodować pojawienie się dodatkowych uciążliwości, a na to 

nie ma zgody radnych.  Komisja Gospodarczo – Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

 

Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Komunikacji – Janusz Staniocha - Komisja Porządku 

Publicznego i Komunikacji w pełni podziela opinię Komisji Gospodarczo – Budżetowej w związku z czym 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych – Sylwia Dajczer – Gałczyńska  - podczas połączonych 

Komisji i prac nad projektami uchwał Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej -Andrzej Behan – otworzył dyskusję. 

 

Radni nie podjęli dyskusji.  

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu terenu górniczego złoża Słupiec-Dębówka w granicach miasta Nowa Ruda 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Andrzej Behan, Sylwia Dajczer-Gałczyńska, Bogusław Frącek, Konrad Kałwak, Beata Kłossowska-Tyszka, 

Magdalena Lichwa, Ewa Miś-Krzemińska, Karolina Popiel, Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, Janusz 

Staniocha, Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Druciak 

 

Uchwała Nr 96/XII/25 

w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

fragmentu terenu górniczego złoża Słupiec-Dębówka w granicach miasta Nowa Ruda 

 

 d) w sprawie odstąpienia od sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Miejskiej Nowa Ruda 

 

Pan Arkadiusz Stelmach – Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego-  z uwagi na odstąpienie 

od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla fragmentu terenu górniczego 

złoża Słupiec-Dębówka w granicach miasta Nowa Ruda odstąpienie od sporządzenia zmiany Studium jest 

konieczne. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo Budżetowej – Piotr Wróbel - Komisja Gospodarczo – Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Komunikacji – Janusz Staniocha - Komisja Porządku 

Publicznego i Komunikacji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych – Sylwia Dajczer – Gałczyńska  - Komisja Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie odstąpienia od sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Miejskiej Nowa Ruda 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Behan, Bogusław Frącek, Konrad Kałwak, Beata Kłossowska-Tyszka , Magdalena Lichwa, Ewa 

Miś-Krzemińska , Karolina Popiel , Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, Janusz Staniocha, Jarosław Ubik, 

Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 

BRAK GŁOSU (1) 

Sylwia Dajczer-Gałczyńska 
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NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Druciak 

edit błąd: radna Sylwia Dajczer – Gałczyńska była „za” podjęciem uchwały w sprawie odstąpienia od 

sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Miejskiej Nowa Ruda 

 

Uchwała Nr 97/XII/25 

w sprawie odstąpienia od sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Miejskiej Nowa Ruda 

 

 e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych przy 

ul. Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie 

 

Pan Leszek Wójcik – w Uchwale nr 82/X/24 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z 30 grudnia 2024r. 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych przy ul. 

Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie omyłkowo nie wpisano do katalogu beneficjentów mogących bezpłatnie 

korzystać z obiektów sportowych Ośrodka Kuratorskiego nr 1 w Nowej Rudzie ul. Spacerowa 4, który 

znajdował się w uchwale  Nr 30/IV /24 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 19 czerwca 2024 r. Jest to 

oczywisty błąd pisarski.  

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych – Sylwia Dajczer – Gałczyńska  - Komisja Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych przy ul. 

Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Behan, Sylwia Dajczer-Gałczyńska, Bogusław Frącek, Konrad Kałwak, Beata Kłossowska-Tyszka, 

Magdalena Lichwa, Karolina Popiel , Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, Janusz Staniocha, Jarosław Ubik, 

Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Miś-Krzemińska 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Druciak 

edit błąd: radna Ewa Miś – Krzemińska była „za” podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych przy ul. Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie 
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Uchwała Nr 98/XII/25 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów sportowych 

przy ul. Kłodzkiej 16 w Nowej Rudzie 

 

 f) w sprawie likwidacji Filii Szkoły Podstawowej nr 2 im. Janusza Korczaka w Nowej Rudzie 

 

Pan Leszek Wójcik -  Naczelnik Infrastruktury Społecznej – podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Filii 

Szkoły Podstawowej  nr 2 im. Janusza Korczaka w Nowej Rudzie, polegającego na zmianie lokalizacji 

prowadzenia zajęć dydaktycznych, wynika z konieczności dostosowania sieci szkół położonych na terenie 

Gminy Miejskiej Nowa Ruda do realnych potrzeb. Wyraźnie zaznacza się tendencja spadkowa liczby 

uczniów w poszczególnych rocznikach, więc rozbudowana baza dydaktyczna staje się zbędna. Ponadto 

odległość pomiędzy  budynkami przy ul. Srebrnej 11 (siedzibą filii) a siedzibą szkoły przy ul. M. Kopernika  

nie przekracza   3 km i wynosi zaledwie ok. 1,3 km. Zaprzestanie działalności dydaktycznej filii nie 

spowoduje konieczności wprowadzenia systemu dwuzmianowości nauczania w szkole. Pismami z dnia 29 

listopada 2024r. powiadomiono rodziców uczniów  o wszczęciu procedury w przedmiotowej sprawie ( nie 

wnieśli oni uwag w przedmiotowej sprawie). Zasięgnięto opinii oświatowych związków zawodowych. 

Związek Nauczycielstwa Polskiego pozytywnie zaopiniował zaproponowane zmiany, Forum Związków 

Zawodowych zrezygnowało z prawa wyrażenia opinii, a NSZZ Solidarność do dnia sporządzenia niniejszej 

uchwały nie udzielił odpowiedzi, mimo prawidłowego doręczenia korespondencji w sprawie. 

Postanowieniem nr 5/2025 z dnia 20 stycznia 2025r. Dolnośląski Kurator Oświaty,  wyraził pozytywną 

opinię w  sprawie.  

Spełnione zostały wszystkie warunki intencyjnej uchwały z dnia 27 listopada 2024 roku. 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych – Sylwia Dajczer – Gałczyńska  - Komisja Spraw Społecznych 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo Budżetowej – Piotr Wróbel - Komisja Gospodarczo – Budżetowa 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie likwidacji Filii Szkoły Podstawowej nr 2 im. Janusza Korczaka w Nowej Rudzie 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Behan, Sylwia Dajczer-Gałczyńska, Bogusław Frącek, Beata Kłossowska-Tyszka , Magdalena 

Lichwa, Ewa Miś-Krzemińska , Karolina Popiel , Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, Janusz Staniocha, 

Jarosław Ubik, Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 



 

12 Sesja Rady Miejskiej   Strona 14 z 17 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Konrad Kałwak 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Druciak 

 

Uchwała Nr 99/XII/25 

w sprawie likwidacji Filii Szkoły Podstawowej nr 2 im. Janusza Korczaka w Nowej Rudzie 

 

 g) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowej Rudzie i 

ustalenia jej składu osobowego 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej – z funkcji członka Komisji Rewizyjnej zrezygnował radny Janusz 

Staniocha. Na jego miejsce wyraziła zgodę i potwierdziła chęć pracy w tej komisji radna Regina Wałęsa w 

związku z czym proszę o zagłosowanie nad projektem uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowej Rudzie i 

ustalenia jej składu osobowego 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Behan, Bogusław Frącek, Konrad Kałwak, Beata Kłossowska-Tyszka , Magdalena Lichwa, Ewa 

Miś-Krzemińska , Karolina Popiel , Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, Janusz Staniocha, Jarosław Ubik, 

Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 

BRAK GŁOSU (1) 

Sylwia Dajczer-Gałczyńska 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Druciak 

edit błąd: radna Sylwia Dajczer Gałczyńska była „za” podjęciem projektu uchwały zmieniającą uchwałę w 

sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowej Rudzie i ustalenia jej składu osobowego 

 

Uchwała Nr 100/XII/25 

zmieniająca uchwałę w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Nowej Rudzie i 

ustalenia jej składu osobowego 

 

 h) zmieniająca uchwałę Nr 213/XXVI/04 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie w sprawie ustalenia zasad 

i wysokości przyznawania diet dla radnych Rady Miejskiej w Nowej Rudzie 
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Radny Janusz Staniocha – projekt jest porządkujący. Komisja Porządku Publicznego i Komunikacji 

proponuje zmiany zapisów: 

 

1) w § 1 ust. 2 otrzymuje brzmienie: „Diety wypłacane są za dany miesiąc do 10-tego dnia następnego 

miesiąca” 

2) w § 5 dodaje się ust. 4 oraz ust. 5 w brzmieniu : 

„4. W przypadku zbiegu posiedzeń komisji tego samego dnia, w razie nieobecności radnego na tych 

komisjach, dokonuje się jednorazowego potrącenia w wysokości 10% przysługującej mu diety. 

5. Jeżeli w dniu sesji Rady Miejskiej odbywają się również posiedzenia komisji, potrącenie za nieobecność 

radnego  na komisji i posiedzeniu Rady Miejskiej dokonuje się jednorazowo w wysokości  30% 

przysługującej mu diety”. 

 

Radna Sylwia Dajczer – Radni obecni z Komisji Spraw Społecznych podczas wspólnej Komisji  poparli 

przedstawiony projekt uchwały.   

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę Nr 213/XXVI/04 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie w sprawie ustalenia zasad 

i wysokości przyznawania diet dla radnych Rady Miejskiej w Nowej Rudzie 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Behan, Sylwia Dajczer-Gałczyńska, Bogusław Frącek, Beata Kłossowska-Tyszka, Magdalena 

Lichwa, Ewa Miś-Krzemińska, Karolina Popiel , Jerzy Pulit, Joanna Sosnowska, Janusz Staniocha, Jarosław 

Ubik, Regina Wałęsa, Piotr Wróbel 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Konrad Kałwak 

NIEOBECNI (1) 

Zdzisław Druciak 

 

Uchwała Nr 101/XII/25 

zmieniająca uchwałę Nr 213/XXVI/04 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie w sprawie ustalenia zasad 

i wysokości przyznawania diet dla radnych Rady Miejskiej w Nowej Rudzie 

 

7. Interpelacje radnych. 

 

Radni nie wnieśli żadnych interpelacji. 

 

8. Zapytania radnych. 
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Radni nie wnieśli żadnych zapytań. 

 

9. Sprawy różne. 

 

Radna Karolina Popiel – prośba o utrzymanie lokalnego autobusu o godzinie 19:00, ponieważ jest niezbędny 

dla ludzi którzy kończą bądź zaczynają zmianę. Ten kurs koliduje z kursem realizowanym przez Firmę 

Beskid. A następny jedzie dopiero po godzinie 20:00. Dwa kursy nachodzą na siebie.  

 

Radny Andrzej Behan – na spotkaniu Klubu Radnych był poruszany ten temat i Radni są mu przychylni. 

Myśli, że w najbliższym czasie będzie to procedowane przez Komisję Porządku Publicznego i Komunikacji.  

 

Radny Janusz Staniocha -  odpowiedź udzielona poza mikrofonem. ( dźwięk słabo słyszalny ) 

 

Radna Karolina Popiel - nikt tego nie kwestionuje. Pyta, ponieważ taką prośbę otrzymała od mieszkanki w 

dniu wczorajszym. Chciała również złożyć podziękowania na ręce Pana Burmistrza oraz Przewodniczącego 

Porządku Publicznego i Komunikacji za zamontowanie luster, o które prosiła w swojej interpelacji. Cieszy 

się za pozytywne załatwienie sprawy, mimo że nie było odpowiedzi. Jeśli tak będą załatwiane sprawy to 

proszę już nie przesyłać jej odpowiedzi czy informacji o tym czy to się dzieje. W imieniu mieszkańców 

podziękowała. Wie, że wcześniej były takie interpelacje składane, ale nie wie czy dotyczyły tej samej części, 

ale jeszcze raz podziękowała. 

 

Radny Janusz Staniocha - w imieniu Komisji Porządku Publicznego i Komunikacji taki wniosek został już 

złożony dużo wcześniej. Zgłosiła go radna Magdalena Lichwa. Nie został zrealizowany, ponieważ nie chce 

już tłumaczyć tych rzeczy. Komisja nie przegapiła tego miała to na uwadze był to wniosek złożony. 

Interpelacja spowodowała, że przystąpiono do pracy. Szczerze trzeba nad tym popracować, żeby nie 

przeciągać tak długo pewnych wniosków oczywistych i niezbędnych.  

 

Radna Karolina Popiel - odpowiedź udzielona poza mikrofonem. ( dźwięk słabo słyszalny ) 

 

Radny Janusz Staniocha – oczywiście, ale nie kilka czy kilkanaście miesięcy.  

 

Radna Sylwia Dajczer – Gałczyńska – podczas wspólnego posiedzenia Komisji Spraw Społecznych oraz 

Komisji Porządku Publicznego i Komunikacji Pan Burmistrz oraz członkowie Komisji Porządku 

Publicznego poinformowali, że przyjrzą się tej sprawie i jeśli będzie to tylko możliwe w najkrótszym czasie 

ta zmiana nastąpi.  

 

Radna Karolina Popiel – w sobotę miała zaszczyt uczestniczyć na balu w Zamku Książ, gdzie ostatni raz 

można było pomóc na rzecz osób poszkodowanych podczas powodzi podczas, którego zebrano 21 tys. zł i 

przekazano młodemu człowiekowi wychowującego dwójkę dzieci.  
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Przewodniczy Rady Miejskiej – Andrzej Behan – zaapelował i poprosił Komisję Porządku Publicznego i 

Komunikacji o pochylenie się nad problem kursu na ul. Zatorze, który z powodu zbyt niskiej frekwencji 

został zlikwidowany. Przypomniał również o składaniu oświadczeń majątkowych wraz z załączoną kopia 

PIT-u za rok ubiegły. Dokumenty trzeba złożyć do 30 kwietnia u Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

 

Radna Sylwia Dajczer – Gałczyńska – po wspólnej Komisji Spraw Społecznych i Komisji Porządku 

Publicznego chciała poinformować, że odbyło się spotkanie z rodzicami osób niepełnosprawnych. Komisje 

w tym temacie będą miały dużo pracy i na pewno nasuną się odpowiednie wnioski.  

 

Radni nie wnieśli więcej spraw różnych. 

 

10. Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania dziennego porządku obrad 12 sesji Rady Miejskiej w Nowej Rudzie Przewodniczący 

Rady Andrzej Behan zamknął jej posiedzenie. 

 

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załączniki do protokołu. 

Na tym protokół zakończono. 

  

 

Protokołował(a): Katarzyna Kochajkiewicz 


